

BURNSIDE STREET



Notice of homologated line of Burnside Street (formerly from Union Avenue to Peel Street) in the St. George's formerly St. Antoine) ward of the City of Montreal.

PUBLIC NOTICE

Public notice is hereby given that the City of Montreal will be and through their authorized officers and agents will proceed to the homologation of the line of Burnside Street in the St. George's formerly St. Antoine) ward of the City of Montreal.

THOMAS ARMAND DAVILLE
DAVIDSON LARRY & BROWN
Attorneys for the City of Montreal

COMTE STREET



Notice of homologated line of Comte Street between Chomedey and St. Mark streets, in the St. Andrew's formerly St. Antoine) ward of the City of Montreal.

PUBLIC NOTICE

Public notice is hereby given that the City of Montreal will be and through their authorized officers and agents will proceed to the homologation of the line of Comte Street in the St. Andrew's formerly St. Antoine) ward of the City of Montreal.

THOMAS ARMAND DAVILLE
DAVIDSON LARRY & BROWN
Attorneys for the City of Montreal

RUE BURNSIDE



Placement de la ligne homologuée de la rue Burnside (autrefois de l'avenue Union à la rue Peel, dans le quartier St-George (autrefois St-Antoine) de la Cité de Montréal.

AVIS PUBLIC

Avis public est par les personnes données que la Cité de Montréal, par ses conseillers et procureurs autorisés, procédera à la homologation de la ligne de la rue Burnside dans le quartier St-George (autrefois St-Antoine) de la Cité de Montréal.

THOMAS ARMAND DAVILLE
DAVIDSON LARRY & BROWN
Hôtel de Ville, Montréal, le 25 février 1907.

RUE COMTE



Homologation des lignes homologuées de la rue Comte, entre les rues Chomedey et St-Marc, dans le quartier St-André (autrefois St-Antoine) dans la Cité de Montréal.

AVIS PUBLIC

Cette notice est par les personnes données que la Cité de Montréal, par ses conseillers et procureurs autorisés, procédera à la homologation des lignes homologuées de la rue Comte, entre les rues Chomedey et St-Marc, dans le quartier St-André (autrefois St-Antoine) dans la Cité de Montréal.

THOMAS ARMAND DAVILLE
DAVIDSON LARRY & BROWN
Hôtel de Ville, Montréal, le 25 février 1907.